
Referat styremøte Svennevikheia/Lussevika Velforening 4.3.2024 

Tidspunkt: Tirsdag 04.03.2024 kl 19.00 - 20.30 

Tilstede: Anita Oftedal, Lise Storhaug Ekeland, Sigurd Trones og Torunn Tjetland 

Teams: Morten Lindland,og Trond Gjermund Haugen  

Sted:  Blåklokkeveien 41, Ålgård 
 

1. Økonomi og foreløpig regnskap Velforeningen  
Kun en hytte har ikke betalt kontingenten som gjelder 2023. Blir sendt til inkasso 
dersom det ikke blir betalt nå. Regnskapet SLV for 2023 er ferdig ført. 
 
2. Samarbeidsavtale 
Har purret kommunen igjen får å få et møte angående kloakken. 
 
3. Havna 
Det meste er ryddet i havnen etter vinterstormene. 
I henhold til avtale skal det lages et regnskap for hver brygge. Dette er ikke ferdig 
enda. 
 
4. Dugnader 2024 
Vårdugnaden er 27. april kl 09.00. 
 
Høstdugnaden er 12. oktober. 
 
Mer informasjon på hva som skal gjøres kommer i forkant av dugnadene. 
 
5. Sommerfest/årsmøte 2024 
Sommerfesten er 22. juni. Big Kjell skal spille på sommerfesten. Jane Bjørnemamma 
er ansvarlig for sommerfesten. Det kommer mer informasjon etter hvert. 
 
Årsmøte er 20. juli klokken 10.00 på Betel. 
 
6. Sti Gullvika 
Status er uendret. 
  
7. Internett/fiber 
Altifiber ønsker ikke å gi SLV bedre priser enn det vi har i dag. De har så høy andel 
av feltet at de ser ikke noen grunn for å gi oss bedre pris.  Det jobbes med andre 
aktører også. 
 

8. Deling av medlemslister   
Det er ikke ønskelig å dele medlemslister på grunn personvernet (GDPR). 
Medlemslistene er kun for bruk i styret. 
  
9. Forslag om å knytte kostnader for bølgebryter til velforeningen 
Saken blir tatt opp på årsmøte for avstemming. Se tekst: 

Hei. 
  
På siste årsmøte ble det vedtatt ekstra betaling knyttet til kostnader for bølgebrytere i havnen. 
  



Kostnaden er spesifisert i egen faktura med tekst havneavgift.  
  
P.t. er prinsippet at denne kostnaden blir belastet eier av båtplass(/er). 
  
På årsmøtet tok jeg opp et forslag vdr fordeling av utgiften til bølgebryterne. 
 
Mitt forslag er at dette er en utgift som bør fordeles på alle som har hytter i Lussevika. 
  
Det er en mer rettferdig måte å behandle denne kostnaden på: 
  
Bølgebryteren kommer alle til gode.,  
  
Det er bla. montert stupebrett, mulighet å fiske etc. 
  
Havnen er tilgjengelig og til glede for alle i velforeningen, på samme måte som 
sandvolleyballbane/fotballbinga etc. 
  
NN 

10. Saker til samarbeidsmøte LGU: 

Det har kommet inn forslag til utbedring av veien/ krysset Fenmyra – Lussevikveien 
(bakketoppen) fordi den er uoversiktlig. 

Ønske om å sette ned en kumme som kan brukes til bålbrenning ved gapahuken. 

Diverse lekeapparat. 

Til info: 
Toalettet i havnen vaskes en gang i uken i sesong som starter fra 11.5.2024. 
 

Neste styremøte er mandag 15. april 2024 på teams. 


